

Title (en)
Illumination system

Title (de)
Beleuchtungssystem

Title (fr)
Système d'éclairage

Publication
EP 2754952 A2 20140716 (DE)

Application
EP 13196746 A 20131211

Priority
DE 202013100146 U 20130111

Abstract (en)
The lighting system (1) has an elongated profile (2) having a base leg (6) and a fastening leg (9). A decorative leg (7) is protruded from one free end of the base leg and is formed with a visible decorative surface (8) at outer surface in intended mounted state. The decorative leg is arranged above other free end of the base leg. A lighting unit (3) is arranged within the base legs and is secured or fastened to a receiving space defined between the decorative and fastening legs. The elongated tinted windshield coverings (4,5) are defined at the elongated profile.

Abstract (de)
Ein Beleuchtungssystem (1) zur indirekten oder direkten Beleuchtung einer Außenkantenanordnung eines plattenbekleideten Aufbaus, wie beispielsweise einer Stufe (31) einer Treppe, mit - zumindest einem länglichen Profil (2), das einen Basisschenkel (6), einen von einem freien Ende des Basisschenkels (6) vorstehenden Zierschenkel (7), dessen Außenfläche im bestimmungsgemäß angeordneten Zustand eine sichtbare Zierfläche (8) bildet, und einen von dem anderen freien Ende des Basisschenkels (6) vorstehenden, dem Zierschenkel (7) gegenüberliegend angeordneten Befestigungsschenkel (9), - zumindest einem Leuchtmittel (3), das innerhalb des durch den Basisschenkel (6), den Zierschenkel (7) und den Befestigungsschenkel (9) definierten Aufnahme-raums befestigt oder befestigbar ist, und - zumindest einer an dem Profil (2) festlegbaren länglichen Streuscheibenabdeckung (4, 5).

IPC 8 full level
F21V 3/04 (2006.01); **F21V 15/01** (2006.01); **F21V 33/00** (2006.01); **E04F 11/104** (2006.01); **F21V 17/16** (2006.01); **F21W 111/027** (2006.01); **F21Y 101/02** (2006.01); **F21Y 103/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
F21V 3/0625 (2018.01 - EP US); **F21V 15/013** (2013.01 - EP US); **F21V 17/164** (2013.01 - EP US); **F21V 33/006** (2013.01 - EP US); **E04F 11/166** (2013.01 - EP US); **E04F 2011/1048** (2013.01 - EP US); **F21W 2111/027** (2013.01 - EP US); **F21Y 2103/10** (2016.07 - EP US); **F21Y 2115/10** (2016.07 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
DE 202013100146 U1 20140415; CA 2839672 A1 20140711; CA 2839672 C 20210119; EP 2754952 A2 20140716; EP 2754952 A3 20150701; EP 2754952 B1 20190619; US 2014198489 A1 20140717; US 9243798 B2 20160126

DOCDB simple family (application)
DE 202013100146 U 20130111; CA 2839672 A 20140109; EP 13196746 A 20131211; US 201414152017 A 20140110